
Bestyrelsesmøde den 12. maj 2021 kl. 18.30 til kl. 21 
Deltagere: Jytte Faurholt Jacobsen, Jette Mouritzen, Niels Mulvad, Jens Amby, Kis Nielsen, Jens Slemming, 

Susan Seldal, Karen Bredahl. Fraværende: Peter Niemann. 
 

1. Valg af ordstyrer og referent. Ordstyrer: Jytte, referent: Karen 

 

2. Godkendelse af dagsorden. Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Referat fra medlemsmøde.  

Nogle medlemmer modtager ikke nyhedsmail. Jytte snakker med Tune om at få opdateret 

maillisten. Jens A vil gerne lave et træskilt med husets mobilpay-nummer. 

 

4. Siden sidst – en runde blandt bestyrelsens medlemmer.  

Jytte: Der har været en brandalarm på grund af røg i køkkenet. Nu er det lavet sådan, at 

udsugningen tænder samtidig med lyset i B&B-køkkenet. 

Hækkene er klippet og forsiden af huset er renset og luget. Vi har fået invitation til et møde 

med VisitÅrhus den 11/6. Jytte og Niels deltager. 

Jette: Hovedrengøring er påbegyndt men ikke afsluttet. 2 nye sovesofaer er indkøbt. En 

stor vandbeholder er tømt, tagrender renset, men taget bliver stadig ringere. Vandværket 

ønsker at lægge sig ind under Sostrup Vandværk. Det kommer til at koste 18.000 kr. Dertil 

kommer udgifter til at føre vandet fra den nye målerbrønd ind i huset. Vandtrykket vil 

stige, så vi bør have trykprøvet husets vandrør. 

Niels: Betaling via booking.com er faldet på plads. Der henstår flere forbedringer, som vi 

stadig håber på. Dette bringes op på mødet 11/6. Niels udtrykker frustration over for lidt 

aktivitet. 

 

5. Økonomi, regnskab pr d.d. og budget for resten af året.  

En del medlemmer har stadig ikke betalt kontingent for 2021. Det ser godt ud med 

økonomien. Medlemmer som ønsker yderligere indsigt kan henvende sig til Susan Seldal.  

 

6. Referat fra møde med Efterskolen Helle. Helle vil gerne leje dele af Rimsøhuset fra 1 aug. 

2021 og resten af skoleåret, 4 dage om ugen kl. 9 – 11.30. Det drejer sig om salen og 

Oasen. De vil også gerne have et rum, hvor de kan låse computere inde. Som betaling vil de 

betale medlemskab for samtlige elever og lærere. De sørger selv for at gøre rent efter sig. 

Bestyrelsen godkender lejemålet. Jytte og Jette forhandler med efterskolen om de 

praktiske detaljer. 

 

7. Planlægning af generalforsamling.  

Generalforsamling afholdes den 13/6 kl. 13. Bestyrelsen opfordrer til, at der på 

generalforsamlingen nedsættes en kulturgruppe, som kan sætte gang i ”livet i huset”. 



Denne gruppe bedes også udarbejde et forslag til, hvordan økonomien for disse 

arrangementer skal køre. 

 

8. Forslag til beslutningsprotokol.  

Strukturen i det fremsendte forslag blev godkendt. Karen arbejder videre med at udbygge 

dokumentet. Input modtages gerne og sendes til Karen på rims3@mail.dk. Dokumentet 

skal løbende opdateres. 

 

9. Hvordan får vi mere kommunikation ind over Rimsøhuset og medlemmer, f.eks. i forhold til 

hvordan vi kan få startet lidt op i huset igen? Kan vi måske selv komme med forslag, til 

myndighederne omkring, hvordan vi, lokalt, kunne lave nogle corona sikre aktiviteter. 

Er der noget vi kunne ordne, arbejde på, her i resten af vinter, og mens vi venter på mere 

åbning af samfundet. F. eks. fondsøgning til nyt tag. evt. nye tilbud på andre former for tag. 

Til aktiviteter i det hele taget osv. Også en mere interaktiv hjemmeside kunne være godt, 

så det var nemmere at kommunikere mere direkte, så evt. selv os internet analfabeter, 

kunne finde ud af det. (Kis) 

Dette punkt blev – på grund af tidsnød – udsat til næste møde. 

 

10. Forsikringer. 

Vi har skiftet til TRYG. Vi får stormskade- og arbejdsskadeforsikring med til den samme pris. 

 

11. Eventuelt. 

Intet at bemærke. 

 

 

Ref. Karen B 

mailto:rims3@mail.dk

